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مسمومیت با مونوکسید کربن با 
سردرد و سرگیجه شروع می شود

مدیرعامل شرکت گاز البرز گفت: مسمومیت 
با گاز مونوکسید کربن با سردرد و سرگیجه آغاز 
می شود و در فرد احساس خواب آلودگی ایجاد 
می کند. به گزارش خبرنگار ما  سید رضا غفاریان 
با اشاره به اینکه به واسطه مهاجرپذیری بالای 
البرز، تعداد مشترکان گازی که هر ساله به استان 
اضافه می شوند بیشتر از سایر استان های کشور 
است، اظهار کرد: از ابتدای سال تا کنون بیش از 
۲۳ هزار مشترک جدید به استان اضافه شده و با 
این اوصاف تعداد مشترکین گاز البرز به بیش از 

۹۴۷ هزار مورد رسیده است.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه بخش عمده ای 
از مشترکان شرکت گاز البرز خانوارها هستند، 
تقاضا داریم که به موقع هزینه انرژی مصرفی 
بتواند  گاز هم  تا شرکت  کنند  پرداخت  را  خود 

خدمات با کیفیتی به آنها ارائه دهد.
اخیر  روزهای  طی  داد:  توضیح  مسئول  این 
شاهد کاهش دمای هوای استان هستیم به همین 
داریم که مصرف  از مشترکان درخواست  دلیل 
خود را مدیریت کنند تا بتوانیم ماه های باقی مانده 

از سال را بدون مشکل سپری کنیم.
را  خانه  و  کار  محل  در  رفاه  دمای  غفاریان 
حداکثر ۲۲ درجه عنوان کرد و با تأکید بر لزوم 
فرهنگ سازی و برنامه ریزی در مصرف گاز تصریح 
کردن  خاموش  با  هموطنان  است  لازم  کرد: 
وسایل گرمایشی به هنگام خروج از خانه و در 
ساعات عدم حضور در محل کار و نیز استفاده 
از لباس گرم، نسبت به صرفه جویی در مصرف 
اقدام کنند. مدیرعامل شرکت گاز البرز با تاکید 
بر ضرورت توجه به ایمنی وسایل گاز سوز گفت: 
وسایل گاز سوز و وسایل گرمایشی که دودکش 
ندارند، منبع اصلی تولید گاز مونوکسید کربن در 
داخل فضای بسته هستند و عمده خطرات گاز 

منواکسید کربن مربوط به این وسایل است.
گاز  با  مسمومیت  داد:  توضیح  مسئول  این 
مونوکسید کربن با سردرد و سرگیجه آغاز می شود 

و در فرد احساس خواب آلودگی ایجاد می کند.
تهوع،  موارد شدیدتر  در  کرد:   ابراز  غفاریان 
سطح  رفتن  دست  از  نفس،  تنگی  استفراغ، 
هوشیاری و تاری دید نیز از علائم آن خواهند 
بود. به همین دلیل افرادی که از وسایل گرمایشی 
دودزا استفاده می کنند باید به این علائم آگاه 
باشند تا بتوانند از خطرات گاز منواکسید کربن 

مصون بمانند.

40سرمایه گذار جدید جذب منطقه 
ویژه اقتصادی پیام شدند

مدیر کل جذب و حمایت از سرمایه گذاری 
منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام 
از جذب ۴۰ سرمایه گذار جدید در این منطقه از 

ابتدای سال جاری تا کنون خبر داد.
به گزارش روابط عمومی منطقه ویژه اقتصادی 
و فرودگاه بین المللی پیام، سید مجتبی حسین 
پور کاشانی، افزود: با استقرار این تعداد سرمایه 
گذار که در یک بازه زمانی حداکثر ۲ ساله وارد 
می  نهایی  خدمات  ارائه  و  انبوه  تولید  مرحله 
شوند، زمینه اشتغال بالغ بر یک هزار و ۲۰۰ نفر 
فراهم خواهد شد. وی تصریح کرد: محور اصلی 
جذب واحدهای تولیدی و صنعتی در منطقه 
اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام در زمینه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات، برق، الکترونیک و 
صنایع پیشرفته می باشد. حسین پور کاشانی با 
بیان اینکه زمینه استقرار این واحدهای تولیدی 
هکتار   ۲۰ وسعت  به  اراضی  در  صنعتی  و 
از  فراهم گردیده خاطر نشان کرد: برخورداری 
زیرساخت های عمومی و تخصصی نظیر آب، 
از  لازم  افزونگی  دارای  نوری  فیبر  و  گاز  برق، 
جمله امکاناتی است که در اختیار این شرکتها 
قرار می گیرد. وی همچنین راه اندازی گمرک 
پروژه  از  یکی  عنوان  به  را  این حوزه  تخصصی 
های مهم در دست اجرا معرفی نمود. حسین 
پور کاشانی با بیان اینکه اولویت واگذاری زمین 
در پیام، به عنوان منطقه ویژه ارتباطات و فناوری 
اطلاعات، با متقاضیان حوزه فناوری های نوین 
و دانش بنیان است، تصریح کرد:علاقمندان به 
سرمایه گذاری در این بخش می توانند از مزایای 
تولیدی و  اندازی واحدهای  راه  برای  اینمنطقه 
خدماتی خود بهره گیرند.وی در بخش دیگری 
با  هایی  فراخوان  به  اشاره  با  خود  سخنان  از 
در  گذاری  سرمایه  های  فرصت  معرفی  هدف 
المللی  بین  فرودگاه  و  اقتصادی  ویژه  منطقه 
پیام عنوان کرد: به همین منظور فراخوان هایی 
ازجمله جذب ارایه دهندگان خدمات کسب و 
کار، واگذاری اراضی به فعالان حوزه ارتباطات، 
و مدیریت و بهره برداری از انبارهای عمومی در 

این منطقه انتشار یافته است.

تمرکز بیشتر بر ترویج 
سرمایه گذاری در سازمان تات

امیدوارم هستیم  وزیر جهاد کشاورزی گفت: 
از سال ۱۴۰۲ در سازمان تات بیشتر روی ترویج 
سرمایه گذرای کار کنیم، و بخش زیادی از بودجه 
و اعتبارات را در حوزه ترویج هزینه کنیم تا در کنار 
کشاورز ایرانی، دامدار، آبزی پرور بتوانیم به آنها 
آموزش دهیم این دانشی که در موسسه تات وجود 
دارد. به گزارش خبرنگار ما سید جواد ساداتی نژاد 
وزیر جهاد کشاورزی در اجلاس سراسری روسای 
موسسات پژوهشی و تحقیقاتی سازمان تحقیقات، 
آموزش و ترویج کشاورزی که در موسسه اصلاح و 
تهیه نهال و بذر کشور مستقر در کرج برگزار شد، 
در خصوص این موضوع که استان البرز در حوزه 
دانش بنیاد در کشور رقیب ندارد، گفت: بخش 
زیادی از موسسات در بخش کشاورزی در استان 
البرز و یک اجتماع بسیار خوب از دانش و فناوری 
در استان البرز گرده هم آمده است. وی با اشاره 
در کشور سازمان  الگوی کشت  متولی  اینکه  به 
تات است و به خوبی از عهده رهبری این کار در 
کشور بر خواهد آمد،افزود: یک اجتماع نیم قرنی از 
دانسته های کشاورزی دانش و فناوری در سازمان 
تات مجتمع است و چکیده آن را در الگو کشت 
می توانیم مشاهده کنیم البته الگو کشت یک کار 
فراسازمانی و فرا وزارت خانه ای است. ساداتی نژاد 
گفت: در الگو کشت همه سهیم هستند اعم از 
کشاورز، دانشگاه ها تا مردم در خرید، همه باید 
به  را  کشت  الگو  تا  دهیم  هم  دست  به  دست 
عنوان یک ارمغان و یک میراث برای نسل آینده 
اجرا کنیم. وی با بیان اینکه اعتقاد بر این است 
که تات از عهده این کار برخواهد آمد، ادامه داد: 
امروزه امکان ندارد یک کار را بدون بینش، بدون 
فناوری و دانش بتوانی اجرای کنی، شاید اولین بار 
باشد که الگو کشت را به صاحب آن سپرده ایم تا 
در کشور بتواند اجرا و عملیاتی کند.  این مقام 
مسووُل با اشاره به اینکه سازمان تات کارهای بزرگ 
و خدمات بزرگی برای حوزه کشاورزی ایران انجام 
داده، گفت: برای اینکه ما این موارد را به مردم 
نشان دهیم یا توصیف کنیم دچار ضعف هستیم 
مثل خیلی از خدمات بخش کشاورزی، صنعت 
دام و باغداری کشور دارد. وی با بیان اینکه اگر 
امروز بیش از ۱۲۵میلیون تن محصول در کشور 
در  که  و زحماتی  نتیجه خدمات  تولید می کنیم 
سازمان تات توسط محققی کشور صورت گرفته، 
گفت: یک گنجینه گران بها و یک سرمایه بزرگ 
امروز در سازمان تات داریم که بعد از نیم قرن 
این دانشی که در این مجموعه وجود دارد امروز 
باید سراغ ترویج آن برویم یعنی بتوانیم این دانش 
و فناوری را در مزرعه ببریم. ساداتی نژاد با اشاره 
به اینکه امیدوارم هستیم از سال ۱۴۰۲ در سازمان 
تات بیشتر روی ترویج سرمایه گذرای کار کنیم، 
ادامه داد: بخش زیادی از بودجه و اعتبارات را در 
حوزه ترویج هزینه کنیم تا در کنار کشاورز ایرانی، 
دامدار، آبزی پرور بتوانیم به آنها آموزش دهیم 
این دانشی که در موسسه تات وجود دارد. وزیر 
کشور با بیان اینکه پارک علم و فناوری در بخش 
کشاورزی برای اولین بار امسال که سال دانش و 
بنیاد در کشور بود راه اندازی شده است، افزود: 
بنیاد  دانش  سال   در  نوآوری  دهکده   ۷ حدود 
توسط سازمان تحقیقات راه اندازی شده تا بتوانیم 
نوآوری، خلاقیت و نفوذ دانش در بخش  حوزه 

کشاورزی شاهد باشیم.

نهاد کتابخانه ها؛ بزرگترین شبکه 
فرهنگی کشور بعد از مدارس

دبیر کل نهاد کتابخانه های عمومی کشور با اشاره 
به اینکه نهاد کتابخانه های عمومی کشور بزرگترین 
شبکه فرهنگی بعد از مدارس است، گفت: آماده 
اتصال کتابخانه های مدارس به شبکه کتابخوانی 
کشور هستیم. به گزارش پایگاه خبری پیشتازان 
البرز، مهدی رمضانی در سفر یک روزه به استان 
با خبرنگاران که شامگاه شنبه  البرز در نشست 
۱۲ آذر در کتابخانه عمومی امیرکبیر کرج برگزار 
شد، اظهار کرد: از تعداد ۳۷۰۰ کتابخانه عمومی 
مستقیم  صورت  به  کتابخانه   ۲۷۰۰ کشور،  در 
توسط این نهاد و هزار کتابخانه زیر نظر نهاد اما 
به صورت خصوصی و مشارکتی مدیریت می شود. 
وی با اشاره به رتبه پنجم ایران از لحاظ دارا بودن 
کتابخانه های عمومی در آسیا، گفت: ایران در رتبه 
اول خاورمیانه و ترکیه در رتبه دوم خاورمیانه قرار 
دارد. رمضانی با اشاره به روند ایجاد نسل جدید 
کرد:  تصریح  کشور،  در  عمومی  کتابخانه های 
خدمات کتابخانه های عمومی در دنیا تغییر کرده 
و نسل جدید کتابخانه های عمومی در ایران نیز 
در حال شکل گیری است. کتابخانه مرکزی امام 
کتابخانه های  برای  شروعی  مشهد  )ره(  خمینی 
جدید در کشور بود و هر کجا فضا آماده باشد به 

سمت تعریف خدمات جدید پیش می رویم.

در این مراسم مدرس خیابانی استاندار سیستان 
اقدامات  و  تلاشها  از  تقدیر  ضمن  بلوچستان  و 
گفت:  جایگاه  این  احداث  در  زاهدان  شهرداری 
استان   به عنوان مرکز  زاهدان  پیشرفت  و  توسعه 
میسر نخواهد شد مگر با همکاری و هم افزایی تمامی 

دستگاهها.
وی ضرورت اجرای برنامه ها و پروژه ها را در موعد 
مقرر مورد تاکید قرار داد و گفت: بابت تاخیر پیش 
آمده در اجرای این پروژه از شهروندان عزیز پوزش 
می طلبیم و ان شاء الله با توجه به برنامه های از 
پیش تعیین شده جهت توسعه شهر همه تلاش 
کنند تا این برنامه ها به بهترین نحو و در کوتاه ترین 

زمان ممکن به بهره برداری برسند.
سوخت  طولانی  صفهای  وجود  به  اشاره  با  وی 
امر  این  متاسفانه  گفت:  شهر  سطح  در  گیری 
مشکلات زیادی را برای عموم مردم ایجاد کرده که 
با عنایت به پیش بینی های صورت گرفته جهت 
احداث جایگاه های مشابه امیدواریم هر چه زودتر 
این طرح ها اجرا شوند و مشکلات شهروندان در این 

زمینه کاهش یابد.
وی گفت: اقدام و پشتکار شهرداری زاهدان در 
که  دارد  تشکر  و  تقدیر  جای  جایگاه  این  احداث 
سایر  همکاری  با  نیز  مشابه  های  طرح  امیدواریم 

ادارات متولی در کمترین زمان به انجام برسد.
توسعه  به شهری  اظهار داشت: شهروندان  وی 
یافته، زیبا و امن نیاز دارند که در این راستا باید از 

تمامی ظرفیتهای موجود استفاده شود.
وی تاکید کرد: باید حس تعلق به شهر و حفظ 
و نگهداری از امکانات ایجاد شده  را بین شهروندان 
افزایش داد لذا نامگذاری این جایگاه به نام زاهدان 

من می تواند گام تاثیرگذاری در این رابطه باشد.
شهردار زاهدان گفت : حضور استاندار محترم در 
کنار ما و حمایت همه جانبه ایشان از برنامه های 
شهرداری انگیزه مضاعفی برای اجرای پروژه های ما 

بوده است.
آیین  در  زاهدان  شهردار  براهویی  امیر  محمد 
 CNG افتتاح و بهره برداری از اولین جایگاه سوخت
شهرداری زاهدان گفت: حضور استاندار محترم در 
کنار ما و حمایت همه جانبه ایشان از برنامه های 
شهرداری انگیزه مضاعفی برای اجرای پروژه ها بوده 
و قطعآ این حضور فتح بابی برای انجام سایر برنامه 

ها می باشد.
وی گفت: پس از تشکیل شورای توسعه زاهدان 
که به تدبیر استاندار محترم صورت گرفت ظرفیتهای 

استان معطوف پیشرفت و توسعه زاهدان به عنوان 
مرکز استان شد.

وی افزود: توسعه زمانی ارزش خود را نشان  می 
دهد که به افزایش رفاه شهروندان درابعاد مختلف 

منتج شود.
وی افتتاح این جایگاه را عامل موثری در کاهش 
افزود:  و  دانست  رسانی  سوخت  طولانی  صفهای 
شهرداری زاهدان حدود ۱۰ میلیارد تومان و شرکت 
پخش فرآورده های نفتی منطقه زاهدان نیز قریب 
به ۱۴ میلیارد تومان برای احداث این جایگاه هزینه 
کردند و با توجه به پیش بینی های صورت گرفته 
امیدواریم این همکاری ها برای احداث چند جایگاه 

دیگر ادامه یابد.
براهویی در ادامه افزود: جایگاه مذکور در زمینی به 
مساحت ۱۸۰۰ متر مربع واقع در بلوار شهید موسی 

و  احداث  نظری  شاه  حمید  شهید  خیابان  نوری، 
دارای ۶ نازل بوده و در سه شیفت کاری با سرویس 
دهی به بیش از ۱۵۰۰ خودرو در خدمت شهروندان 

عزیز می باشد. 
محترم  استاندار  حمایتهای  از  تقدیر  ضمن  وی 
سیستان و بلوچستان، شورای محترم اسلامی شهر 
و شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه زاهدان 
در اجرای این پروژه گفت: حمایتها، همکاری ها و 
شورای  مجموعه  محترم،  استاندار  های  پشتیبانی 
نفتی  های  فرآورده  پخش  و شرکت  اسلامی شهر 
منطقه زاهدان  در به ثمر نشستن این پروژه بسیار 
مهم و تاثیرگذار بود که امیدواریم این حمایتها در 

سایر حوزه ها نیز بیش از گذشته استمرار یابد.
و  زاهدان؛پیگیری  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
حمایتهای استاندار محترم در ابعاد مختلف باعث 

همراهی مجموعه استان جهت توسعه زاهدان شده 
است.

عبدالناصر گرگیچ رئیس شورای اسلامی شهر در 
مراسم افتتاح اولین جایگاه سوخت CNG شهرداری 
زاهدان ضمن تقدیر از اقدامات شهرداری زاهدان، 
حمایت های صورت گرفته توسط استانداری را مورد 
تقدیر قرار داد و گفت: در حال حاضر کل مجموعه 
استان برای توسعه شهر همراه شده است که آن شاء 
الله شاهد افزایش این همکاریها در ابعاد مختلف 

خواهیم بود.
امر  در  که  نیازی  به  توجه  با  کرد:  تاکید  وی 
سوختگیری برای شهروندان وجود دارد می طلبد که 
چند جایگاه دیگر در نقاط مختلف احداث شود و با 
توجه به همتی که در بین مسولان ذیربط وجود دارد 
امیدواریم این امر نیز در کمترین زمان محقق شود.

توسط استاندار سیستان و بلوچستان در آیین افتتاح اولین جایگاه CNG شهرداری زاهدان صورت گرفت

تقدیر  از اقدامات مجموعه شهرداری زاهدان در افزایش رفاهیات 
زاهدان  محمد  شکوهی  فر :طی مراسمی با حضور استاندار سیستان و بلوچستان و هیات همراه، اعضای شورای اسلامی شهر، شهردار زاهدان، 

معاونین، مدیران و روسای ادارات شهرداری زاهدان؛ اولین جایگاه سوخت CNG شهرداری زاهدان افتتاح و به بهره برداری رسید.

اقدام و 
پشتکار 

شهرداری 
زاهدان در 
احداث این 

جایگاه جای 
تقدیر و 

تشکر دارد 
که امیدواریم 

طرح های 
مشابه نیز با 

همکاری سایر 
ادارات متولی 

در کمترین 
زمان به انجام 

برسد

استاندار البرز در دیدار دبیرکل نهاد تأکید کرد؛

مهدی رمضانی دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور در سفر 
استانی خود به البرز با مجتبی عبداللهی استاندار دیدار و گفتگو کرد.
نهاد  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  و  ما  خبرنگار  گزارش  به 
کتابخانه های عمومی کشور، مهدی رمضانی دبیرکل نهاد در سفر 
خود به استان البرز با همراهی هادی آشتیانی مشاور اجرایی و امور 
حوزه دبیرکل، زهرا جعفری مشاور رسانه ای دبیرکل، محمدمهدی 
محمدعلی  بین الملل،  امور  و  عمومی  روابط  مدیرکل  زرافشان 
محمدی، مدیرکل منابع انسانی و امور پشتیبانی و علی معدنی پور 
عبداللهی  مجتبی  با  البرز  استان  عمومی  کتابخانه های  مدیرکل 

استاندار البرز دیدار و گفتگو کرد.
لزوم پیگیری برای ساخت کتابخانه مرکزی

در این دیدار مجتبی عبداللهی استاندار البرز با اشاره به اهمیت 
موضوع کتاب و کتابخوانی بر ضرورت احداث کتابخانه مرکزی در 
استان تأکید کرد و گفت: مسلماً موضوع کتابخانه مرکزی در دستور 
کار قرار خواهد گرفت و توجه ویژه ای به این موضوع خواهد شد. در 
این زمینه لازم است پیگیری های لازم صورت گیرد تا در بودجه سال 

۱۴۰۲ شهرداری کرج پیش بینی شود. 
ضرورت توجه ویژه برای پیگیری احداث کتابخانه مرکزی البرز

استاندار البرز در ادامه افزود: موضوع کتاب و کتابخوانی دارای 
اهمیت ویژه ای است و باید در این زمینه اطلاع رسانی لازم انجام 
شود؛ چه در فضای حقیقی و چه در فضای مجازی. به همین 
منظور نیازمند است در حوزه های مختلف کار کنیم و مردم را به 
اروپای شرقی  کتابخوانی تشویق کنیم. در کشورهای پیشرفته و 
علیرغم وجود فضای مجازی مطالعه کتاب آمار قابل توجهی دارد و 

دچار افت نشده است.
 وضعیت نامطلوب البرز در سرانه کتابخانه ای

از  گزارشی  ارائه  رمضانی ضمن  مهدی  دیدار  این  در  همچنین 
وضعیت کتابخانه های عمومی و ارائه خدمات مختلف فرهنگی به 
جامعه کتابخوان کشور گفت: شبکه کتابخانه های عمومی کشورمان 
در آسیا در جایگاه خوبی قرار دارد و بعد از مدارس گسترده ترین 
شبکه فرهنگی کشور است. وی افزود: نهاد کتابخانه های عمومی 
عنوان  به  تنها  و  نیست  کتابخانه  سازنده  قانونی  نظر  از  کشور 
بهره بردار وارد عمل می شود. در سال های گذشته نیز تعریف نسل 
جدید کتابخانه های عمومی و تبدیل کردن آنها به باشگاه فرهنگی-

اجتماعی تحولی اساسی در این حوزه ایجاد کرده است.
دبیرکل نهاد در ادامه با ارائه آماری از وضعیت کتابخانه های البرز 

ضمن نامطلوب خواندن سرانه کتابخانه ای در این استان با توجه 
به جمعیت تصریح کرد: وضعیت سرانه کتابخانه ای در البرز در 
برخی شهرها مطلوب نیست؛ برای مثال در طالقان پروژه هایی در 
دست احداث است اما کتابخانه ای وجود ندارد. همچنین استان فاقد 
کتابخانه مرکزی است که نیازمند اهتمام مسئولان استان در ایجاد 

این پروژه مهم و اثرگذار فرهنگی است.
اعتبار  البرز  استان  به  جمهور  رئیس  سفر  در  افزود:  رمضانی 
ساخت و تکمیل دو پروژه کتابخانه ای در ماهدشت و طالقان در نظر 
گرفته شده که اگر بودجه این سفر تخصیص پیدا کند با بهره برداری 
از این دو کتابخانه وضعیت سرانه کتابخانه ای استان کمی بهبود 

پیدا می کند.
ضرورت توجه ویژه برای پیگیری احداث کتابخانه مرکزی البرز

دبیرکل نهاد در ادامه با اشاره به تأثیر تشکیل انجمن کتابخانه های 
عمومی استان به ریاست استاندار تأکید کرد: ما بر اساس قانون 
رکن انجمن کتابخانه های عمومی را در استان ها داریم که استاندار 
در استان و فرماندار در شهرستان رئیس این انجمن است و تشکیل 
این انجمن ها مورد تأکید قانون تأسیس نهاد است و اگر انجمن 
کتابخانه های عمومی استان با حضور استاندار تشکیل شود به رفع 
بسیاری از مشکلات کتابخانه های عمومی استان و ترویج کتابخوانی 
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  رمضانی  کرد.  خواهد  کمک 
خواستار دعوت از مدیرکل کتابخانه های عمومی استان به شورای 
برنامه ریزی استان شد تا برخی اهداف کتابخانه های عمومی از طریق 

این حضور محقق شود.
گنجاندن زنگ مطالعه در مدارس

دبیرکل نهاد در ادامه تصریح کرد: بر اساس آمارهای موجود، 
مردم کشورمان هم کتاب می خرند و هم کتاب می خوانند اما کتاب 
مسئله و دغدغه اجتماعی نیست. علاوه بر این آموزش و پرورش 
چندین سال است ضمن حذف پست کتابدار از مدارس تنها نقطه 
اتصال دانش آموزان با مطالعه را نیز قطع کرده است. این در حالی 
است که مقام معظم رهبری در دو سخنرانی تأکید کرده اند زنگ 
مطالعه باید در مدارس جدی گرفته شود. در این راستا ما طرحی 
در این زمینه داریم تا کتابخانه های عمومی به مدارس نزدیک خود 
متصل شوند و کتابداران با حضور در مدارس در ساعات مشخصی 
روش های مطالعه و انتخاب کتاب را به دانش آموزان بیاموزند. ما در 
حال پیگیری این موضوع در سطح کلان هستیم که در حال حاضر 

می تواند در سطح استانی اجرایی شود.

ورت توجه ویژه برای پیگیری احداث کتابخانه مرکزی البرز ضر

در شهرداری کرج انجام شد؛
از مجموع ۱۲هزار تاکسی شهری برای ۱۳۰۰ تاکسی QR کد اقدام شده است

رئیس سازمان فناوری و اطلاعات شهرداری کرج در ارتباط با پرداخت وسایل 
 QR نقلیه شهری گفت: از مجموع ۱۲هزار تاکسی کرج برای حدود ۱۳۰۰ تاکسی
کد اقدام شده است. سعید حق شناس در نشست خبری با اشاره به خدمات 
سازمان فناوری اطلاعات شهرداری کرج اظهار داشت: این سازمان که از سال ۹۰ 
راه اندازی شده یکی از سازمان های نوپای شهرداری کرج است که با ۲۱۷ پرسنل 
که عمدتا با تحصیلات دانشگاهی هستند در بحث پیشبرد اتوماسیون خدمات 
شهری، مشغول فعالیت است. وی در ارتباط با پرداخت وسایل حمل و نقل 
عمومی به اجرای فاز نخست این سامانه اشاره کرد و افزود: حوزه شهر هوشمند 
از ابتدای امسال به صورت جدی فعالیت خود را شروع کرد. بحث درگاه خدمات 
به شهروندان )کرج من( به صورت خدمات تسهیل و آسان شده ارائه شده است.
همچون  خدماتی  گفت:  کرج  شهرداری  اطلاعات  فناوری  سازمان  رئیس 
و  دبیرخانه  ها،  آرامستان  خدمات   ،۱۲۷ ارتباط  خودرو،  عوارض  شهرسازی، 

مهندسی ناظر و تدوین سند ثبت هوشمند در این سازمان انجام شده است.
وی در ارتباط با پرداخت وسایل نقلیه شهری تصریح کرد: از مجموع ۱۲هزار 
تاکسی کرج، برای حدود ۱۳۰۰ تاکسی QR تولید شده که با اپلیکیشن هایی 
همچون آپ قابل پرداخت است و امادگی داریم برای تمام تاکسی های سطح 

شهر راه اندازی شده است. 
وی با عنوان اینکه تاکسی اولین موردی است که بحث پرداخت الکترونیک راه 
افتاده است، افزود: بحث کیف پول در همه جای دنیا متداول است اما در ایران 
هنوز جا نیفتاده است چراکه زیرساخت های لازم را نداریم بنابراین به اجبار وارد 

تسویه پرداخت ها و مشکلات این حوزه شدیم. 
حق شناس گفت: در نظر داریم شهروندان کرجی با اکانت حساب شهروندی 
خود برای هر سه وسیله نقلیه مترو، اتوبوس و تاکسی با یک کارت مشترک، 
کرایه پرداخت کنند.  حق شناس در ارتباط با نصب دکل مخابراتی گفت: ۶۰۰ 

دکل مخابراتی در شهر کرج داریم که در حال گرفتن مجوز و ساماندهی است.
وی افزود: دیر وارد این بحث شدیم و با مقاومت اپراتور مستقر در کرج روبرو 
شدیم اما با این وجود در مسیر تعامل هستیم که در مواردی که همچون ماده 
۱۰۰ ضوابط لازم رعایت نشود، برخورد خواهد شد که در مسیر اصلی قرار گرفته 
است. این مسئول گفت: نمی توان دکل مخابراتی در فواصل مساوی وجود 
نداشته باشد لذا برای کم شدن فواصل و تسهیل برقراری ارتباط، تعداد دکل 
ها را افزایش دهیم. حق شناس در مورد بحث درآمدزایی گفت: پروژه مشارکتی 
دیتاسنتر شهرداری، پیاده سازی پروژه FTTH و فروش خدمات فنی، نرم افزاری 
و مشاوره ای به سایر شهرداری از جمله مواردی است که به درآمدزایی سازمان 
واحد  اطلاعات شهرداری کرج کمک کرده است. وی در مورد درگاه  فناوری 
خدمات الکترونیک شهرداری کرج گفت: شهرداری کرج در راستای یکپارچگی 
کاهش  و  غیرحضوری  خدمات  توسعه  شهروندان،  به  الکترونیکی  خدمات 
خودرو،  درآمد،  اصناف،  نوسازی،  عوارض  پرداخت  امکان  شهری،  سفرهای 
مشاهده ملک و سوابق پرداختی آنها و همچنین تمام امور مربوط به شهرسازی 
را برای شهروندان از طریق این درگاه فراهم کرده است. رئیس سازمان فناوری 
اطلاعات شهرداری کرج گفت: با توجه به بحث پرداخت الکترونیک از طریق 

عملیاتی، پرداخت کرایه تاکسی، تولید شناسه قبض و تولید بارکدبه گزارش 
خبرنگار ایلنا از البرز، سعید حق شناس در نشست خبری با اشاره به خدمات 
سازمان فناوری اطلاعات شهرداری کرج اظهار داشت: این سازمان که از سال ۹۰ 
راه اندازی شده یکی از سازمان های نوپای شهرداری کرج است که با ۲۱۷ پرسنل 
که عمدتا با تحصیلات دانشگاهی هستند در بحث پیشبرد اتوماسیون خدمات 

شهری، مشغول فعالیت است.
وی در ارتباط با پرداخت وسایل حمل و نقل عمومی به اجرای فاز نخست 
این سامانه اشاره کرد و افزود: حوزه شهر هوشمند از ابتدای امسال به صورت 
جدی فعالیت خود را شروع کرد. بحث درگاه خدمات به شهروندان )کرج من( به 

صورت خدمات تسهیل و آسان شده ارائه شده است.
همچون  خدماتی  گفت:  کرج  شهرداری  اطلاعات  فناوری  سازمان  رئیس 
و  دبیرخانه  آرامستان ها،  خدمات   ،۱۲۷ ارتباط  خودرو،  عوارض  شهرسازی، 

مهندسی ناظر و تدوین سند ثبت هوشمند در این سازمان انجام شده است.
وی در ارتباط با پرداخت وسایل نقلیه شهری تصریح کرد: از مجموع ۱۲هزار 
تاکسی کرج، برای حدود ۱۳۰۰ تاکسی QR کد اقدام شده که با اپلیکیشن هایی 
همچون آپ قابل پرداخت است و امادگی داریم برای تمام تاکسی های سطح 

شهر راه اندازی شده است. 
وی با عنوان اینکه تاکسی اولین موردی است که بحث پرداخت الکترونیک راه 
افتاده است، افزود: بحث کیف پول در همه جای دنیا متداول است اما در ایران 
هنوز جا نیفتاده است چراکه زیرساخت های لازم را نداریم بنابراین به اجبار وارد 

تسویه پرداخت ها و مشکلات این حوزه شدیم. 
این مسئول گفت: در نظر داریم شهروندان کرجی با اکانت حساب شهروندی 
خود برای هر سه وسیله نقلیه مترو، اتوبوس و تاکسی با یک کارت مشترک، 

کرایه پرداخت کنند. 
حق شناس در ارتباط با نصب دکل مخابراتی گفت: ۶۰۰ دکل مخابراتی در 

شهر کرج داریم که در حال گرفتن مجوز و ساماندهی است.
وی افزود: دیر وارد این بحث شدیم و با مقاومت اپراتور مستقر در کرج روبرو 
شدیم اما با این وجود در مسیر تعامل هستیم که در مواردی که همچون ماده 
۱۰۰ ضوابط لازم رعایت نشود، برخورد خواهد شد که در مسیر اصلی قرار گرفته 
است. این مسئول گفت: نمی توان دکل مخابراتی در فواصل مساوی وجود 
نداشته باشد لذا برای کم شدن فواصل و تسهیل برقراری ارتباط، تعداد دکل 
ها را افزایش دهیم. حق شناس در مورد بحث درآمدزایی گفت: پروژه مشارکتی 
دیتاسنتر شهرداری، پیاده سازی پروژه FTTH و فروش خدمات فنی، نرم افزاری 
و مشاوره ای به سایر شهرداری از جمله مواردی است که به درآمدزایی سازمان 

فناوری اطلاعات شهرداری کرج کمک کرده است.
وی در مورد درگاه واحد خدمات الکترونیک شهرداری کرج گفت: شهرداری 
کرج در راستای یکپارچگی خدمات الکترونیکی به شهروندان، توسعه خدمات 
غیرحضوری و کاهش سفرهای شهری، امکان پرداخت عوارض نوسازی، اصناف، 
درآمد، خودرو، مشاهده ملک و سوابق پرداختی آنها و همچنین تمام امور مربوط 

به شهرسازی را برای شهروندان از طریق این درگاه فراهم کرده است.


